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Hej, 
 
Jag har tagit del av er skrivelse. Jag vet och förstår att det omställningsarbete som gjordes
under våren var utmanade och att det även skapade oro. Jag vill också säga att den typen
av omställningsarbete som gjordes våren 2024 inte är något jag önskar ska behöva ske.
Det är kommunfullmäktige som beslutar om nämndens ekonomiska ramar och vi behöver
hela tiden anpassa oss till dem, bland annat genom att starta varje år med en organisation
som är i balans med de ekonomiska medel vi har till vårt förfogande.
 
Barn- och ungdomsnämnden arbetar för närvarande med budgeten inför kommande år.
Nämnden ser över hur de resurser som nämnden har till sitt förfogande ska fördelas för
att ge verksamheterna bästa möjliga förutsättningar under 2025 och framåt. Vi har även
påbörjat ett arbete med förskoleorganisationen utifrån att antalet barn i förskoleålder
minskar under de kommande åren. Målet för arbetet är att genom förändringar i
förskoleorganisationen ge oss bättre förutsättningar att långsiktigt organisera
verksamheten på ett hållbart sätt. 
 
I de uppföljningar som görs löpande av såväl arbetsbelastning som sjukskrivningstal syns
inte det som ni beskriver. Jag ser istället resultat från pulsmätningen avseende
arbetsbelastningen som ligger på en jämn nivå över tid, och det syns även en sjunkande
sjukfrånvaro inom flera personalgrupper. Därmed inte sagt att det inte skulle finnas
utmaningar på olika förskolor eller skolor och det är något som vi självklart måste ta på
stort allvar och fortsätta att arbeta med, men när vi tittar på hela förvaltningen är
mönstret något annat än det ni beskriver.
 
Med vänliga Hälsningar
 
Thomas Thi(M)
Ordförande
Barn- och ungdomsnämnden


